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Protokół LV sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 28 czerwca 2023 roku 

 

    Obrady pięćdziesiątej piątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 10 35. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych 

zgodnie z listą obecności ( nieobecna radna Anna Błaszczyk, Dorota Hupa-

Rutkowska).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

5. Edyta Ciosek – Pracownik Wydziału  SO, 

6. Jadwiga Czajor- Pracownik OPS,  

7. Agnieszka Malinowska–  Pracownik ŚDS, 

8. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

9. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

10. Arkadiusz Milewski – Z-ca Dyrektora SCO we Włoszczowie, 

11. Maja Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek oraz mieszkańcy 

Włoszczowy.    Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady pięćdziesiątej piątej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa 

Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie), porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu LIV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  LIV sesji Rady Miejskiej.  

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum 

zaufania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
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budżetu za 2022 rok, 

2) absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 

2022 rok, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2035, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 

2023 rok, 

5) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

6) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

7) zawarcia porozumienia o współpracy w zakresie kierowania mieszkańców 

Gminy Żytno do Środowiskowego Domu Samopomocy we Włoszczowie, 

8) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego Gminy Włoszczowa, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie                     

w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych z wychowania 

przedszkolnego przez uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do 

końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

10) udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku nieruchomym wpisanym 

do rejestru zabytków. 

8. Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                                   

Przyjęcie  protokołu LIV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  LIV sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 24 maja  2023 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy 

są  uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne 

uwagi, protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za” 2 głosy ,, brak głosu’’ -  protokół  LIV sesji  Rady Miejskiej 

VIII kadencji z dnia 24 maja 2023 r. został przyjęty (brak wygenerowanego  zapisu 

wyniku głosowania).  

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał LIV sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie 

informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na LIV sesji Rady Miejskiej w dniu 24 maja  2023 r. podjęto               

5 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Włoszczowa      z których przekazano: 

- 24 maja 2023 r.- 3 uchwały do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego; 

- 25 maja 2023 r. – 5  uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu oraz 2 uchwały Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej.  
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Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na LIV sesji. Poinformował 

również,  że w okresie między sesjami wydanych zostało 13 zarządzeń dotyczących 

funkcjonowania urzędu i jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku 

obrad. Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych 

materiałach. Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych 

komisji Rady Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności 

wymienionej w porządku obrad. 

Do punktu 5 

Przewodniczący Rady- powiedział: 

,, Szanowni Państwo, Burmistrz przedstawił Raport o stanie Gminy Włoszczowa za 

rok 2022 podczas LIV sesji, która odbyła się w dniu 24 maja br. Raport umieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej oraz doręczony radnym. W dniu dzisiejszym 

odbędzie się debata nad tym raportem. W debacie ustawodawca przewidział 

możliwość zabrania głosu, również przez mieszkańców gminy warunkiem zabrania 

głosu przez mieszkańca było złożenie pisemnego zgłoszenia, popartego podpisami co 

najmniej 20 osób w terminie do 23 maja 2023 roku. W Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy Włoszczowa zamieszczona została w tej sprawie informacja wraz ze wzorem 

zgłoszenia. Do chwili nie wpłynęło jednak żadne zgłoszenie od mieszkańców gminy. 

Dlatego też mieszkańcy nie mogą brać udziału w dzisiejszej debacie nad raportem. 

Natomiast radni mogą zabrać głos bez ograniczeń czasowych. Proszę państwa, 

otwieram debatę nad Raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2022 rok. Czy ktoś z 

Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym temacie’’. 

 

Do punktu 6 

Radny Roman Sybis – powiedział, że przeanalizował dokładnie Raport o stanie Gminy 

Włoszczowa za 2022 rok i odniesie się do trzech elementów z raportu. Pierwszy 

dotyczy działań burmistrza oraz pracowników w zakresie poprawy jakości powietrza 

oraz poprawy czystości. Podkreślił, iż przez ostatnich kilka lat podejmowane były 

działania, które służyły jakości życia mieszkańców. Dodał, że z raportu można 

wyczytać, iż 86 gospodarstw zmieniło systemy grzewcze na ekologiczne. Drugim 

elementem na który radny zwrócił uwagę w raporcie  jest zbiornik wody Klekot na 

którym nastąpiły duże zmiany. Można było się przekonać podczas Nocy Świętojańskiej 

zorganizowanej przez Gminę i OSiR na którą przybyli tłumnie mieszkańcy oraz osoby 

z poza gminy. Podkreślił, że obiekt się zmienia i w coraz to większym stopniu pełni 

funkcję rekreacyjną oraz wypoczynkową.Słowa uznania rady skierował w stronę 

pracowników Referatu Zieleni, którzy angażują się w pracę dbają oraz podnoszą 

estetykę miasta.  Na koniec powiedział, iż wskazał trzy elementy z raportu jednak jest  

jeszcze wiele innych działań, które były podejmowane dla poprawy życia 

mieszkańców. Podkreślił, że  działania Burmistrza i pracowników ocenia  pozytywnie.   

Radny Czesław Młynarczyk – poinformował, że będzie głosował za udzieleniem wotum 

zaufania dla Burmistrza, ponieważ  na terenie gminy zostało wykonanych wiele 

inwestycji, które potrzebne są dla mieszkańców. Radny podkreślił, że na ulicy 

Kolejowej wykonano kanalizację, rozpoczęto remont budynków komunalnych przy 

ulicy Jędrzejowskiej oraz  wykonano termodernizację szkół i remiz.  
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Radny Dariusz Gieroń – powiedział, że gmina w 2022 roku zrealizowała wiele 

inwestycji oczekiwanych przez mieszkańców. Podkreślił, iż  nie służył temu czas oraz  

okoliczności – wojna na Ukrainie, inflacja. Dodał, iż standard życia w gminie podniósł 

się dzięki wyremontowaniu dróg oraz budowie kanalizacji. Radny zaznaczył,  że cieszą 

go inwestycje oświatowe w szkołach i przedszkolach, które poprawiają warunki pracy 

dzieci oraz nauczycieli. Podkreślił, że jest pod wrażeniem działalności Domu Kultury, 

Biblioteki , Ośrodka Sportu i Rekreacji gdzie cyklicznie organizowane są spotkania, 

koncerty, wystawy oraz zawody sportowe. Dodał, że na szczególną uwagę zasługuje 

działalność Biblioteki Publicznej, która odebrała tytuł Świętokrzyskiej Biblioteki Roku 

2022.  Odniósł się również do działalności OPS który zdaniem radnego zasługuje 

również  na uwagę, ponieważ oprócz zadań strukturalnych OPS realizował zadania 

dodatkowe: udzielanie pomocy obywatelom z Ukrainy, wypłata dodatku węglowego 

oraz sięgał po pieniądze z programów dedykowanym osobom niepełnosprawnym i 

seniorom.   

Radny Jerzy Wiśniewski- poinformował, że gmina to nie tylko miasto ale również wieś, 

która nie została zapomniana przez Burmistrza i Radnych. Powiedział, iż chciałby 

podziękować  właśnie w imieniu wspólnoty wiejskiej za  poprawę życia mieszkańców 

na wsi. Dodał, iż  wiele jest jeszcze do zrobienia. Natomiast inwestycje, które były 

zaplanowane zostały zrealizowane. Na zakończenie radny stwierdził, że popiera raport 

i będzie głosował za udzieleniem Burmistrzowi absolutorium. 

Radny Michał Szafrański – podkreślił, iż  na szczególną uwagę zasługuje OPS jak 

wynika z raportu w 2022 roku zrealizowanych zostało 9000 wniosków i wszystkim 

osobom udało się pomóc. Dodał, że na uwagę zasługuje także działalność OSiR. 

Radny podkreślił, iż czytając raport można zauważyć, że dyrektor gospodarnie 

zarządza  wszystkimi obiektami. Podziękował także za rozbudowę świetlicy wiejskiej 

w Nieznanowicach pod kątem pomocy oraz wsparcia, które potrzebne jest do  

rehabilitacji osób niepełnosprawnych oraz seniorów. Dodał, iż już niedługo będzie 

otwarcie rozbudowanej świetlicy i będzie można zobaczyć ideę stowarzyszeń, energię 

i aktywność mieszkańców Nieznanowic. Radny podziękował burmistrzowi oraz 

prezesowi WZWiK za budowę wodociągu tak długo oczekiwanego w Rząbcu. 

Podkreślił, że z zadowoleniem  przyjął fakt czytając raport, iż na lata 2024-2026 

planowana jest budowa wodociągów w miejscowości Wymysłów i Michałów i 

opracowanie dokumentacji technicznej do budowy kanalizacji w Nieznanowicach co 

przyśpieszy nabór środków w ramach Programu Inwestycji Strategicznych dla gmin 

popegeerowskich. Na koniec dodał, że również będzie głosował za udzieleniem 

absolutorium dla Burmistrza.  

Do punktu 6 

udzielenia Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum zaufania 

Przewodniczący Rady- poinformował, że w związku z zakończeniem debaty nad 

raportem o stanie gminy przeprowadzone zostanie głosowanie nad udzieleniem 

Burmistrzowi wotum zaufania. Dodał, że uchwałę o udzieleniu Burmistrzowi wotum 

zaufania Rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Odczytał treść projektu uchwały  

z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu zarządził 

głosowanie. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”, 1 głos  ,, przeciw’’,            

2 głosy ,, brak głosu’’ podjęła uchwałę Nr XLV/352/23 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum zaufania.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu 

porządku obrad. Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w 

przesłanych materiałach. Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na 

posiedzeniu stałych komisji Rady Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod 

głosowanie w kolejności wymienionej w porządku obrad. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 7.1  

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu                    za 2022 rok  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 głosy ,, brak 

głosu’’ podjęła uchwałę Nr LV/353/23 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Do punktu 7.2 

absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 2022 

rok Przewodniczący Rady- poprosił radnego Czesława Młynarczyka 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie o odczytanie 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Włoszczowa z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił, stanowisko Komisji Rewizyjnej 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Włoszczowa z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, że udzielenie Burmistrzowi absolutorium wiąże 

się z Raportem o stanie Gminy i warto podkreślić, iż  w 2022 roku wykonanie budżetu 

było trudne: pandemia COVID-19, wojna na Ukrainie oraz wysoka inflacja a mimo tego 

przy sprawnych działaniach burmistrza i rady udało się wiele osiągnąć oraz 

zamierzone cele zrealizować. Podkreślił, iż jest to sukces dla Gminy Włoszczowa. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”, 1 głos  ,, 

przeciw’’, 2 głosy ,, brak głosu’’ Nr LV/354/23  w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 2022 rok.  

Przewodniczący Rady- z okazji uzyskania wotum zaufania oraz absolutorium, złożył 

Burmistrzowi gratulacje.  

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – powiedział, że za wszystkie sukcesy, dokonania które 

zostały wymieniane odpowiada wiele osób za co bardzo wszystkim podziękował, 

którzy się do tego sukcesu przyczynili. Podkreślił, że samorząd to praca zespołowa a 

najlepszym wskaźnikiem, oceną są osoby przyjeżdżające po wielu latach do 
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Włoszczowy którzy  mówią, że ,, jak Włoszczowa się zmieniła, że nie mogą poznać’’. 

Podkreślił, że strategia, która została nakreślona jest realizowana w sposób bardzo 

dobry a wyniki które są publikowane na arenie ogólnopolskiej stawiają Gminę na 

wysokim poziomie.  

Do punktu 7.3   

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2035 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” 2 głosy  ,, brak 

głosu’’ podjęła uchwałę Nr LV/355/23 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2023-2035.  

Do punktu 7.4  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 

rok Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radny Dariusz Gieroń – podziękował burmistrzowi za wygospodarowanie w budżecie 

środków na remont krzyża przy ulicy Partyzantów. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania 13 głosami ”za” 2 głosy  ,, brak głosu’’ podjęła uchwałę                    

Nr LV/356/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa 

na 2023 rok. 

 Do punktu 7.5  

zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radny Piotr Turczyński – poinformował, że przedstawi argumenty dlaczego będzie 

głosował przeciwko zaciągnięciu kredytu długoterminowego. Powiedział, iż stan kasy 

gminy  jest zły ponieważ jest 22 mln deficytu. Występują problemy z odśnieżaniem na 

ulicach, kłopoty z wkładem własnym do inwestycji oraz brak środków na organizację 

Dni Włoszczowy. Dodał, że inwestycje które znalazły się w budżecie finansowane są  

pożyczkami i kredytami.  

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz)- odniósł się do wypowiedzi radnego. Powiedział, że  w 

2014 roku obejmując stanowisko burmistrza nie cofał się wstecz tylko wziął się do 

pracy. Natomiast jeżeli będzie potrzeba to zostanie określony wskaźnik zadłużenia 

Gminy Włoszczowa w 2014 roku oraz jaki będzie po zaciągnięciu kredytu do dochodów 

obecnych. Dodał, że Gminna Włoszczowa w latach poprzednich była liderem w 

pozyskiwaniu środków realizując zadania oparte na dofinansowaniu. Burmistrz 

przypomniał, że od 2015 roku samorząd wsparł zadania powiatowe kwotą 6 mln. 

Podkreślił , że nie chce aby gminę przedstawiano że jest zadłużona.  Poprosił 

skarbnika o wypowiedzenie się o sytuacji finansowej gminy oraz  sytuacji w innych 

samorządach. 

Dariusz Górski ( Skarbnik) – powiedział, że poruszy trzy kwestie dotyczące projektu 

uchwały, które zostały powiedziane na komisjach oraz uzupełni o jedną kwestię. 
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Poinformował, że kredyt to kumulacja finansowa deficytu z 3 lat. Dodał, że w 2021 roku 

kredyt nie był zaciągany w 2022 roku  został pokryty z wolnych środków. Natomiast 

podkreślił, że rok  2022 to wysoka inflacja, drożyzna na rynku i wolne środki, które były 

zaplanowane w 2022 roku, zostały skonsumowane w wyższej wysokości niż było 

przewidziane a mniejsze wolne środki przeszły na 2023 rok. Podkreślił, że podjęcie 

uchwały nie przesądza o zaciągnięciu kredytu w pełnej wysokości i  będzie robione 

wszystko aby kredytu uruchomić jak najmniej. Dodał , że rozmawia z wieloma 

samorządami analizuje sytuacje finansową i na terenie województwa świętokrzyskiego 

i nie samorządu ,który nie ma wpisanego kredytu. Powiedział, że do tej pory kredyt 

brany był na zadania inwestycyjne. Natomiast teraz dochody bieżące nie bilansują się 

wydatkami bieżącymi i to jest niebezpieczna sytuacja w całej Polsce. Problemem 

samorządów jest również dziura budżetowa w oświacie gdzie subwencja oświatowa 

rośnie nieproporcjonalnie do wydatków bieżących. Natomiast poziom dotacji subwencji 

jest niewspółmierny do wzrostu wydatków. Na koniec powiedział, że zaciągniecie 

kredytu jest konieczne aby zrealizować budżet w 2023 roku.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”, 1 głos  ,, 

przeciw’’, 2 głosy ,, brak głosu’’ podjęła uchwałę Nr LIV/357/23 w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

Do punktu 7.6  

powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 głosy  ,, brak 

głosu’’ podjęła uchwałę Nr LV/358/23 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

Do punktu 7.7  

zawarcia porozumienia o współpracy w zakresie kierowania mieszkańców 

Gminy Żytno do Środowiskowego Domu Samopomocy we Włoszczowie  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 głosy  ,, brak 

głosu’’ podjęła uchwałę Nr LV/359/23 w sprawie zawarcia porozumienia o współpracy 

w zakresie kierowania mieszkańców Gminy Żytno do Środowiskowego Domu 

Samopomocy we Włoszczowie.  

Do punktu 7.8  

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 
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jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 głosy  ,, brak 

głosu’’ podjęła uchwałę Nr LV/360/23 w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Włoszczowa.  

Do punktu 7.9  

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie w 

publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych z wychowania 

przedszkolnego przez uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 głosy  ,, brak 

głosu’’ podjęła uchwałę Nr LV/361/23 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie w publicznych przedszkolach oraz oddziałach 

przedszkolnych z wychowania przedszkolnego przez uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 

lat. 

Do punktu 7.10  

udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku nieruchomym wpisanym 

do rejestru zabytków  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 głosy  ,, brak 

głosu’’ podjęła uchwałę Nr LV/362/23 w sprawie udzielenia dotacji na roboty 

budowlane przy zabytku nieruchomym wpisanym do rejestru zabytków 

 Do punktu 8 

Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Włoszczowie 

Przewodniczący Rady- poprosił Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej we Włoszczowie o przedstawienie protokołu.  

Radny Czesław Młynarczyk – przedstawił protokół kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. Poinformował, że przeprowadzono kontrolę w  Sołectwie 

Ogarka w zakresie gospodarowania środkami finansowymi Funduszu sołeckiego za 

2022 rok. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do przedstawionego protokołu, pytań 

nie wniesiono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” 2 głosy  ,, brak 

głosu’’ przyjęła protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Włoszczowie przeprowadzonej kontroli Sołectwa Ogarka w zakresie gospodarowania 

środkami finansowymi Funduszu sołeckiego za 2022 rok. 

Do punktu 9 

Sprawy różne  

Przewodniczący Rady- zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w temacie spraw 
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różnych. 

Mirosław Koćwin (Sołtys) – podziękował za pięknie zorganizowaną Noc Świętojańską 

na Klekocie oraz poprosił w imieniu swoim oraz mieszkańców o rozwiązanie problemu 

dotyczącego zalewania i podtapiania gruntów spowodowanego tamami 

wybudowanymi przez bobry. Zapytał również o  termin wykonania kanalizacji w 

Kurzelowie. 

Rady Roman Sybis – powiedział, że  ma sprawy związane z  inwestycją drogową, która 

jest realizowania na osiedlu Brożka. Radny prosił w imieniu mieszkańców o ułożenie 

kostki brukowej na ulicy Wiśniowej przy bloku nr 27 do altany śmietnikowej oraz przy 

wejściu na stadion sportowy przy parkingu. Dodał, że niebawem na ulicy Sportowej 

będzie realizowana inwestycja drogowa i poprosił o wyprostowanie niebezpiecznego 

łuku od strony ulicy Wiśniowej. 

Radny Zbigniew Woldański – podkreślił, że składał interpelacje w sprawie 

przekształcenia części chodnika wzdłuż ulicy Partyzantów na ciąg pieszo-rowerowy i 

ma nadzieję, że zostanie zrealizowany. Poprosił o oczyszczenie kostki brukowej z 

chwastów aby mogli  korzystać zarówno piesi jaki  i rowerzyści. 

Radny Czesław Młynarczyk – poprosił o wymianę lub  naprawę  krawężników, które  

są uszkodzone na wjeździe do Szkoły nr 2 od strony ulicy Różanej. Radny spytał czy 

istnieje możliwość złożenia wniosku  do Rządowego Funduszu Remontu Dróg na 

remont ulicy Jędrzejowskiej. 

Radny Michał Szafrański – zapytał po raz kolejny o skrzyżowanie z Wolą Wiśniową, 

której zarządcą jest województwo. Radny dodał, iż rozstrzygnięto przetarg na budowę 

drugiego etapu obwodnicy i spytał o prace jakie będą wykonywane nad poprawą 

bezpieczeństwa  na skrzyżowaniu.  

Radny Piotr Turczyński – poprosił o wycięcie chwastów, które zarastają kostkę na ulicy 

Czarnieckiej. 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) - odniósł się pytań  oraz zgłoszonych problemów:  

 Mirosław Koćwin (Sołtys) - burmistrz powiedział, że bardzo się cieszy za liczną 

obecność na Klekocie. Dodał, że będą realizowane zadania tak aby Klekot był 

ożywiony. W sprawie bobrów na rzece powiedział, że jest to problem ogólnopolski. 

Dodał, że ciek należy do wód polskich i rozburzenie tam związane jest z wydawaniem 

decyzji przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska. Powiedział, że ubytek wody 

jest to problem ogólnopolski i światowy. Dodał, iż zastanawia się nad tym aby wystąpić 

do wód polskich o oczyszczenie, pobudzenie funkcjonowania źródeł pomiędzy 

Czarncą a Klekotem i odnowieniem cieku aby zasilały zbiornik wodny Klekot. W 

sprawie kanalizacji w Kurzelowie. Powiedział jeżeli będą dostępne środki to w 

następnej kolejności będzie Czarnca. 

 Roman Sybis ( Radny) w zakresie dystrybucji  węgla -powiedział, że materiał opałowy 

jest powszechnie ogólnodostępny i  na dzień dzisiejszy nie ma informacji dotyczących  

dystrybucji.  

 Zbigniew Woldańaski ( Radny)  - wykaszanie chwastów na chodniku wzdłuż ulicy 

Partyzantów  – poinformował, że zadanie zostanie zrealizowane.  

 Piotr Turczyński (Radny ) – wykaszanie chwastów – powiedział, iż wskazana ulica 

przez radnego jest drogą wojewódzką nie mniej jednak zadanie zostanie zrealizowane.  

 Michał Szafrański (Radny) – skrzyżowanie ulicy Wiśniowej z obwodnicą- wyjaśnił, że 
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została przeprowadzona rozmowa z dyrektorem zarządu dróg wojewódzkich i 

działania które  zostały podane przyjęli. Podkreślił, iż radna wojewódzka w tym 

zakresie również apeluje. Natomiast w jego przekonaniu na tym etapie nie można nic 

nowego wprowadzić oraz zmienić ponieważ jest to zadnie realizowane ze środków 

unijnych i obowiązuje trwałość projektu. 

 Czesław Młynarczyk ( Radny) – remont ulicy Jędrzejowskiej – gmina stała się 

właścicielem ulicy Jędrzejowskiej i zrobiony jest kosztorys na drogę  i będzie złożony 

wniosek o dofinansowanie.  

 Do punktu 10 

Przewodniczący Rady - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął 

obrady pięćdziesiątej piątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

    

Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/-/ Monika Kozieł                                                                /-/   Grzegorz Dudkiewicz 

 

 


